السيرة الذاتية

الاسم : ا0م0د0 ماجدة حمدان خضر محيسن الكبيسي
مكان الولادة :العراق /بغداد
الجنس: انثى
ناريخ الولادة : 7/9/1965
الجمسية :عراقية
الديانة :مسلم

شهادة جامعية: بكالوريوس علوم  قسم الفيزياء  سنة 1986 -1987
التعيين : معيدة في قسم الفيزياء سنة 1987 من ( العشرة الاوائل)
شهادة ماجستير : شهادة الماجستير من كلية العلوم قسم الفيزياء سنة 1995 تخصص اشباه موصلات 
شهادة دكتوراه : شهادة دكتوراه من جامعة بغداد قسم الفيزياء والفلك سنة 2003 تخصص بلازما نظري0
العمل الحالي : تدريسي في كلية العلوم قسم الفيزياء منذ 1987 ما زلت اعمل فيها
الترقية : استاذ مساعد في سنة 2015 
تم الاشراف على رسائل الماجستير ل 3 طلبة من كلية العلوم قسم الفيزياء ونشر العديد من البحوث في المجلات المحلية والعلمية 
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 PERSONAL SUMMARY:
 
Full Name               : Assit. Prof. Dr. Majida Hamdan Khather
Place of Birth        : Iraq, Baghdad
Date of Birth      : 07/09/1965
Gender                  : female
Nationality            : Arab, Iraqi
      Religion                : Moslem
EDUCATION:
 
· Ph.D. : 1998-2003  [Baghdad  university , PhD  in plasma physics]  
· M.Sc.: 1992 - 1995[The university of  Mustansiriyah, college of science ,M.Sc. in semiconductors ]
· B.Sc.: 1983-1987,[ The university of  Mustansiriyah, college of science]
· [bookmark: _GoBack]I was accepted as a lecturer in the physics department in 1987 for being one of the top ten 
· Current work: Teaching in the Faculty of Science, Department of Physics since 1987 I still work in it
· Promotion: Assistant Professor in 2015
· Master Theses were supervised for 3 students from the Faculty of Science, Department of Physics and published many researches in local and scientific journals

